
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 28. september 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1231 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 1231:  

”Ministeren bedes oplyse, om ministeren mener, at konklusionerne om sundhedsef-

fekten fra Dansk Sundhedsinstituts analyse fra 2011 om økonomiske konsekvenser af 

forhøjet tobaksafgift er realistiske.” 

 

Svar: 

Til brug for min besvarelse indhenter ministeriet eksterne bidrag. Jeg forventer at 

kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo november. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Ellen Trane Nørby      /      Rikke Skaarup Schjødt 
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